
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 5 / 2024 06. 05. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Baláš Josef, Blaha Jan, Voráč Jan, Kikal Jan, Janáková Irena,
Mgr., Obšilová Věra, Černohouz Luboš, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková
Alena

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schválen

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Zhodnocení akce Pálení čarodějnic 2024

1.2 Příprava Nedvězských slavností 2024

1.3 Zajištění pravidelných sečí trav

1.4 Četnost autobusového spojení v Nedvězí

1.5 Obnova polních cest

1.6 Jahodárna

1.7 Péče o výsadbu + ořezy

1.8 Různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení p. Dostála z MPO
Se zástupcem MPO bylo diskutováno řešení parkování u připravované Jahodárny za ulicí Peckova. V příštím
roce žádá KMČ Městskou policii o součinnost pří řízení parkování v této oblasti.
 
KMČ dále žádá o poskytnutí základní informace o řešení zachycených neoprávněných nakládání s odpady u
Jednoty patrných z kamerových záznamů, viz. diskuse KMČ v dubnu. Děkujeme.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Oprava laviček na hřbitově v Nedvězí - Předáno

Starší požadavky



Zápis č. 3/2024 ze dne 04. 03. 2024: Měření rychlosti vozidel v ulici Štúrova a Jilemnického - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Zhodnocení akce Pálení čarodějnic 2024
Mgr. Janáková podala informaci o proběhlé akci, tato se úspěšně uskutečnila v sobotu 27.4. za účasti cca 80
účastníků. Komise děkuje všem zúčastněným stranám za příkladnou spolupráci při jejím pořádání, jmenovitě
Klubu důchoců i Restauraci Na hřišti za přípravu loutky, Janu Kikalovi a Janu Blahovi za přípravu paliva a 
samotné hranice, Janu Voráčovi za dodání příslušenství k opékání špekáčků.  Speciální poděkování náleží
restauraci Na hřišti za úhradu úspěšné hudební produkce.

5.2 Příprava Nedvězských slavností 2024
Dne 8.6. se v areálu fotbalového hřiště a jeho okolí uskuteční každoroční největší kulturní akce v Nedvězí.
Příprava je v plném proudu, program bude zveřejněn na www.nedvezi.eu i  hlášením rozhlasu. Zájemci se
mohou těšit na ukázku vystoupení cvičenek ze Všesokolského sletu, taneční vystoupení, stezku odvahy pro děti
pořádanou TOM TURY, tradiční hod sudem a další program. V závěru večera se můžeme těšit na koncert Na
vlnách Petra Spáleného v podání Ladislav Dobeš band a následně na živou hudbu v podání skupiny TRIJOO.
KMČ zve k účasti všechny Nedvězáky.

5.3 Zajištění pravidelných sečí trav
Komise na svém jednání vyjádřila nespokojenost s údržbou travních porostů v městské části Nedvězí. Dle
harmonogramu sečí je sice termín první seče až do 17.5., nicméně stav porostů odpovídá změněnému
vegetačnímu období a vnímáme velké zpoždění v sečích. Na dětském hřišti již tráva dosahuje půl metru, stejně
tak např. na nově ozeleňovaném trojúhelníku. Připomínáme, že šíření nemocí jako je Lymská Borelióza a také
klíšťová encefalitida přímo souvisí s vhodnými podmínkami pro množení klíšťat. Komise žádá o urychlené
vyřešení tohoto neuspokojivého stavu. V případě, že je z kapacitních důvodů seč odkládána, navrhujeme
přidělení prostředků na seče alokovat do dispozice komise, seče si pak bude KMČ zajišťovat vlastními silami. 

5.4 Četnost autobusového spojení v Nedvězí
Komise se na svém jednání usnesla zmonitorovat stav spokojenosti obyvatel Nedvězí s četností spojů MHD do
a z naší městské části. Chceme ověřit spokojenost zejména ve vztahu k nejvíce využívaným časovým obdobím
pro jízdu do škol, do práce, k lékaři atd., žádáme občany o zapojení se do diskuse k tomuto tématu na FB
Nedvězí, následně diskusi rozšíříme i mimo FB. Děkujeme.

5.5 Obnova polních cest
P. Jan Voráč připomněl již dříve diskutovanou aktivitu  - obnovení v katastru zanesených polních cest s cílem
zajistit zvýšení ozelenění a následně snížení hlučnosti a prašnosti z dálnice. Zároveň by tento proekologický
prvek přispěl k tvorbě dalších tras pro vycházky obyvatel nejen z Nedvězí. Komise na příští schůzi vytipuje
vnodné polní cesty, jejich katastrální čísla přislíbil dodat p Černohouz. Členy komise žádáme o přípravu dalších
námětů v této oblasti.

5.6 Jahodárna
V polích za ulicí Peckova byla v uplynulých dnech provedena výsadba Jahodárny, včetně oplocení areálu. První
sklizeň lze předpokládat v roce 2025, komise upozorňuje na možné komplikace spojené zejména se stáním
vozidel sběračů a žádá v této věci o přípravu součinnosti Městskou policii.

5.7 Péče o výsadbu + ořezy
V měsíci březnu KMČ realizovala výsadbu ovocných stromů za Jednotou a keřů na cyklostezce do Bystročic.
KMČ děkuje manželům Voráčovýcm za zajištění zálivky stromů za Jednotou. Zároveň vyzýváme další občany k
zálivce těchto stromů a také keřů na cyklostezce dle vlastních možností. Děkujeme předem za dobrou
spolupráci.
 
KMČ žádá odbor Živ. prostředí o zajištění ořezu usychajících větví u javoru na ulici Neklanova před bývalou
hasicí stanicí.

5.8 Různé
Komise přijala informaci o dokončení opravy svodu dešťových vod od zemědělského objektu pí. Ing. Šmardové
na ulici Prašná. Po dohodě s Ing. Šmardovou byl zajištěn převod dešťových vod přes asfaltovou komunikaci na
pozemek parc. č. 141 ve vlastnictví pí. Šmardové a jejích příbuzných a Ing. Šmardová s tímto řešením vyjádřila
souhlas.
 
Komise projednala možnost využití betonových kostek 40x40x40 cm jako alternativních odpočinkových míst k
sezení na vhodných místech v obci. Na příštím jednání KMČ navrhne jejich umístění, žádáme členy komise o
zamyšlení se nad jejich efektivním umístěním na městských pozemcích.



 
Komise přijala informaci o změně úřední osoby MMO na detašovaném pracovišti MMO v Nedvězí, od května je
odpovědnou osobou pí. Zuzana Jelínková, provozní doba kanceláře je beze změny v úterý 9-12 a 13-16:30.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Ořez javoru v ulici Neklanova

Žádáme odbor životního prostředí o zajištění ořezu javoru před bývalou hasicí stanicí v ulici Neklanova, strom
ve svých vrchních patrech výrazně prosychá.

2 Oprava sloupu VOS

Komise žádá o opravu sloupu VOS č. 11355 v ulici Rybniční, sloup je vychýlen po nárazu.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2024

Datum schválení zápisu: 08. 05. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


